
O MEGKERDEZTÜK: Mennyit fog utazni a 2-es 
villamossal?

JÁMBOR MIHÁLYNÉ: 
Inkább b ú stu l.

NYIZSNYIK DÓRI NA: Ha SZABÓ SARA: Kocsival 
nématórára magyak. vlsznak.

ZSUPOS LÁSZLÓ: Ha 
arra lasz dolgom.

IMRE SZABOLCS: Barát- MEZEI RENÁTA: Csak 
nfimhfiz fogok vala. blclkllzak.

- Inkább busszal járok, és nem 
is nagyon érint az útvonal, de 
jobb, mintha több autóbusz 
lenne - vélekedett Jámbor 
Mihályné.
- Szerintem nem fogok sokat 
villamosozni. Talán csak ak
kor, ha németórára megyek, 
mert a tanárom arra lakik, 
amerre megy majd - mondta 
Nyizsnylk Dorina. Szabó Sára 
ezzel szemben egyáltalán 
nem fog villamosra szállni, 
ahogy mondta: - Mindenhová 
kocsival visz édesanyám.
- A Tócóskertben lakom, de 
ha netán a Nádor utca felé

megyek, biztos a villamost 
választom. Nagyon sajnálom, 
hogy már beszüntették a régi 
járatokat mert jobb, mint a 
busz vagy a troli - válaszolt 
kérdésünkre Zsupos László.
- A barátnőmhöz a 31-essel 
megyek, de a közös útvonal 
miatt majd meglátom, hogy 
a villamos vagy a busz a prak
tikusabb - fogalmazott Imre 
Szabolcs. Mezei Renáta nem a 
tömegközlekedés híve. - Min
denhová biciklivel járok, még 
télen is. így biztos nem fogok 
villamosra szállni, csak kivé
teles esetben.


